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Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 

 
Z Á P I S N I C A  č .  0 2 / 2 0 2 4  z o  z a s a d n u t i a  

A k a d e m i c k é h o  s e n á t u  S v F  S T U  v  B r a t i s l a v e  
d ň a  2 6 . 0 4 . 2 0 2 4  

konaného o  8:00 hod. v zasadačke dekana Stavebnej fakulty STU v Bratislave 
 

Schválený program rokovania: 

 
1.           Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
2.           Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice  
3.           Schválenie programu zasadnutia 
4.           Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 15.03.2024 
5.           Kontrola úloh a uznesení 
6.           Výročná správa o hospodárení fakulty za rok 2023 (na schválenie) 
7.           Správa o činnosti Stavebnej fakulty STU v Bratislave za rok 2023 (na schválenie) 
8.           Z vyšších orgánov 
9.           Rôzne 
 
 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, prezentácia 

Zasadnutie Akademického senátu SvF STU v Bratislave (ďalej AS SvF) otvoril a viedol predseda AS SvF 
doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. Na úvod privítal senátorov a prizvaných účastníkov rokovania AS SvF - dekana a 
prítomných prodekanov. Podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 20 členov AS SvF, prezentovalo sa 20 
členov. AS SvF bol uznášaniaschopný a zasadnutie bolo otvorené.  

 

Prezentácia:  
Počet členov zamestnaneckej časti:       20    
Počet prítomných členov zamestnaneckej časti:                                 15 
Počet členov študentskej časti:     10 
Počet prítomných členov študentskej časti:                                              5  
Ospravedlnení: prof. Ing. Zora Petráková, PhD., Ing. arch. Jozef Kuráň, PhD., Bc. Tamara Šimkaninová, Bc. 

Peter Trudič, Samuel Klimík, Alexej Zelenaj, Ing. Anežka Kašiarová. 

 

Prezenčná listina zo dňa 26.04.2024 je priložená k originálu zápisnice. 

 

K bodu 2: Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 

Za skrutátorov boli navrhnutí: Ing. Matúš Tomaščík a Bc. Adam Tarana. 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Pavla Balážová a prof. Ing. Jaroslav Sandanus, PhD. 

 

Návrh uznesenia č. 07 AS/24 
AS SvF schvaľuje Ing. Matúša Tomaščíka a Bc. Adama Taranu za skrutátorov. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:                                            30   Počet hlasov za:                        21  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:                 21  Počet hlasov proti:                     0  
 Zdržali sa hlasovania:                 0 

 
 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 07 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
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Návrh uznesenia č. 08 AS/24 
AS SvF schvaľuje Mgr. Pavlu Balážovú a prof. Ing. Jaroslava Sandanusa, PhD. za overovateľov zápisnice. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        21 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 08 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 3: Schválenie programu 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že program zasadnutia bol senátorom zaslaný 12.04.2024 
elektronicky. Predsedovi AS SvF nebol doručený do začiatku zasadnutia v písomnej forme žiadny návrh na 
doplnenie programu.  
 
Predseda AS SvF sa opýtal, či má niekto návrh na zmenu poradia jednotlivých bodov programu zasadnutia. 
Nikto z prítomných nemal návrh na zmenu poradia bodov programu. 
Následne predseda AS SvF dal o programe zasadnutia hlasovať. 
 

Návrh uznesenia č. 09 AS/24 
AS SvF schvaľuje program zasadnutia bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         21  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 09 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

 K bodu 4: Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 15.03.2024 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že k obsahu zápisnice neboli doručené predsedovi AS SvF žiadne 
námietky a pripomienky.  
 
Návrh uznesenia č. 10 AS/24 
AS SvF schvaľuje zápisnicu zo zasadnutia AS SvF zo dňa 15.03.2024 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         23  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               23  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 10 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

K bodu 5: Kontrola úloh a uznesení 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že z predchádzajúcich zasadnutí AS SvF nevyplynula žiadna úloha 
definovaná uznesením.   
 

K bodu 6: Výročná správa o hospodárení fakulty za rok 2023 (na schválenie) 

Výročná správa o hospodárení fakulty za rok 2023 bola senátorom zaslaná 12.04.2024 elektronicky.  
Predseda AS požiadal pána dekana, ako predkladateľa o uvedenie predloženého materiálu. 
Dekan požiadal tajomníka fakulty, ktorý výročnú správu o hospodárení vypracoval, aby bližšie informoval 
senátorov.  
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Predsedníctvo AS na svojom zasadnutí 10.04.2024 poverilo Ekonomickú komisiu AS SvF (EK) aby predloženú 
výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2023 prerokovali na svojom zasadnutí  a aby k nej zaujali 
stanovisko.  
EK za prítomnosti predsedu AS SvF k uvedenému materiálu zasadala dňa 24.4.2024. Z dôvodu 
nedostatočného počtu prítomných členov, EK nebola uznášania schopná, tým pádom nezaujala 
k predloženému materiálu stanovisko a o predloženom materiály sa diskutovalo.  
Predseda AS  otvoril diskusiu k predloženému materiálu: 
- Ing. Venglár mal v súvislosti s nákladmi na vykurovanie otázku, prečo v mesiaci november 2023 

dochádzalo k prekurovaniu kancelárií, konkrétne na Katedre SME na 18. poschodí mali v kanceláriách 26 

až 30 stupňov. Ako sa to dá regulovať?  Tajomník vysvetlil, že systém je nefunkčný, prebieha prebudovanie 

odovzdávacej stanice tepla (OST), začiatkom roka 2024 bola uzatvorená zmluva s novým poskytovateľom 

technickej obsluhy na zabezpečenie riadnej prevádzky technologického zariadenia OST. Očakáva sa 

zlepšenie.     

- doc. Erdélyi - prečo je taký veľký nárast plynu v porovnaní s minulým obdobím? Tajomník uviedol, že čo 

sa týka plynu je treba si uvedomiť, že v uvedenej spotrebe sú zahrnuté aj ostatné pracoviská  - Študentská 

jedáleň, URZ Kočovce a Centrálne laboratóriá Trnávka, a práve tie sú najväčšími odberateľmi plynu.    

- prof. Sandanus: 

-  prečo sa zadáva preklad študijných programov externej firme? Nebolo by ekonomickejšie preklady 

realizovať cez Katedru jazykov? Prodekan Makýš reagoval, že časť je možné  zadať cez KJAZ, akreditáciu 

bolo potrebné realizovať cez externé služby. 

- návrh medaily SvF riešiť vo vlastnej réžii, napr. zadať ako úlohu – súťaž študentov SvF. Prodekanka 

Gajdošová vysvetlila, že návrh v súčasnosti realizovanej plakety SvF nadväzuje na predchádzajúci návrh 

medaile autora doc. Lukáča, ktorý má priame kontakty s mincovňou.    

- požiadal tajomníka fakulty o prehľad energií (koľko sa minulo). Tajomník súhlasil, prehľad spotreby energií 

bude vypracovaný a bude prílohou zápisnice. 

- ako sú realizované exkurzie študentov? Tajomník informoval, že exkurzie študentov sú realizované 

v zmysle platnej Smernice, autobusovú dopravu zabezpečuje fakulta + časť si doplatia študenti. 

- výrub stromov na Trnávke, mali sme platné povolenie? Tajomník upresnil, že sa jednalo o orezanie 

stromov, na ktoré mali povolenie. 

- aké máme na fakulte autá? Tajomník uviedol, že fakulta má tieto dopravné prostriedky: Volkswagen 

Passat, Škoda Octavia, v URZ Kočovce dodávku a Katedra ZEI má osobné vozidlo. 

- je databáza ASCI potrebná a je využívaná? Prodekanka Hlavčová informovala, že uvedenú databázu ktorú 

platí fakulta, obsahuje články stavebného inžinierstva, veľké množstvo časopisov, kníh, je využívaná 

v dostatočnom počte  a má veľký potenciál.  

- doc. Výleta v súvislosti s tým, aby mali senátori lepšiu predstavu o mimofakultných pracoviskách, navrhol 

absolvovať exkurziu pre senátorov na pracovisko fakulty – Centrálne laboratóriá SvF na Trnávke. Tento 

návrh podporil aj doc. Borzovič. Tajomník s návrhom súhlasil a ponúkol možnosť komentovanej exkurzie. 

Predseda AS upresnil, že sa zvážia technické možnosti exkurzie a podľa toho dostanú senátori informácie. 

- doc. Hruštinec: 

- navrhol, že v položke 518 nie je potrebné uvádzať drobné položky, naopak niekoľkotisícové sumy rozpísať  

a upresniť.   Tajomník s pripomienkou súhlasil.           

- Fakultné pôžičky po dohode s R-STU budú riešené, záväzok vyrovnať voči SvF (200 tis. Eur) je potrebné 

právne vysporiadať. JUDr. Zajacová potvrdila, že vôľa na vyrovnanie záväzku zo strany R-STU je, ale treba 

nájsť spôsob ako to vysporiadať účtovne aj legislatívne. 

- doc. Erdélyi poukázal na nárast v oblasti PČ, naopak daň sa znížila. Prečo? Tajomník vysvetlil, že oproti 

minulému obdobiu výrazne narástlo čerpanie nákladov (nárast 50%!). Vyššie čerpanie spôsobilo pokles 

dane.         
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Uznesenie č. 11 AS/24 
AS SvF schvaľuje Výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2023 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         22  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 11 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 7: Správa o činnosti Stavebnej fakulty STU v Bratislave za rok 2023 (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že Správa o činnosti SvF za rok 2023 bola senátorom zaslaná 
12.04.2024 elektronicky.  
Predseda AS požiadal pána dekana, ako predkladateľa o uvedenie predloženého materiálu. 
Predsedníctvo AS na svojom zasadnutí 10.04.2024 poverilo Pedagogickú a vedeckovýskumnú komisiu AS SvF 
(PaVV), aby predloženú výročnú správu o činnosti SvF za rok 2023 prerokovali na svojom zasadnutí  a spolu 
s Ekonomickou komisiou AS SvF (kapitola 10) k nej zaujali stanovisko. EK nebola uznášania schopná, preto 
k správe nezaujala stanovisko.   
Predsedníčka PaVV komisie uviedla, že PaVV komisia zasadala dňa 25.4.2024 a za prítomnosti pána dekana, 
prod. Hlavčovej a prod. Makýša prerokovala Správu o činnosti SvF STU za rok 2023. K správe mali len formálne 
pripomienky (gramatické chyby). Komisia bola uznášaniaschopná a odporučila schváliť Správu o činnosti 
Stavebnej fakulty STU v Bratislave za rok 2023 bez pripomienok. Dekan potvrdil, že gramatické chyby budú 
v správe opravené. 
Následne predseda AS otvoril k uvedenému bodu diskusiu. 
 
prof. Škultétyová -  je možné podať prihlášky na SvF na viac odborov? Prodekan Makýš – áno (10 – 15%). 
doc. Erdélyi: 
- návšteva KIC, započíta sa len vstup alebo aj činnosť v KIC? Vedenie podporuje vytvoriť na fakulte čo najviac 

priestorov pre študentov, príkladom je novovybudovaná „Študentská zóna Dynamik“, na realizácii ktorej 

sa podieľala predovšetkým spoločnosť Dynamik + ďalšie firmy.    

- Oblasť „Ľudské zdroje“ – je postačujúca aktuálna štruktúra? Dekan odpovedal, že ako fakulta áno, ale 

veľký rozdiel je na jednotlivých katedrách. Niektoré sú prekvalifikované, niektoré podkvalifikované.  

Ing. arch. Minarovičová: 
- bolo by dobré podporiť nejakou formou koučingu aj slovenských študentov, najmä študentov prvého 

ročníka.  
-   aká je v súčasnosti forma spolupráce s mediálnou agentúrou v rámci propagácie štúdia? Prodekanka 

Gajdošová vysvetlila, že na naštartovanie propagácie po minulé roky fakulta spolupracovala 
s spoločnosťou Mega&Loman, ktorá sa ukázala ako úspešná. Činnosť bola po 3 rokoch ukončená. Hľadanie 
úspornej alternatívy (formou vykonávať propagáciu samostatne) nebolo úspešné. Kampaň od januára 
2024 realizuje fakulta v spolupráci s novou agentúrou, ale už na základe konkrétnej špecifikácie zadania 
z našej strany.  

 
Ing. Považanová mala otázku na vedenie fakulty, prijímačky na fakultu – áno alebo nie? Stanoviť kritérium 
pre prijatie – na základe priemerov, lepší bez prijímačiek alebo úplne bez prijímačiek? Vedenie ešte 
neuvažovalo o spôsobe zavedenia prijímačiek, zatiaľ to bolo len na počte študentov. Nakoľko nie je 
jednoduché nastaviť systém rovnováhy počtu študentov a kvality. Prodekan Makýš ako príklad uviedol, že zo 
600 študentov 100 študentov nezískalo ani 1 kredit! Je to teda na zváženie. 
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Návrh uznesenia č. 12 AS/24 
AS SvF schvaľuje Správu o činnosti Stavebnej fakulty STU v Bratislave za rok 2023 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         21  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 12 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 8: Z vyšších orgánov 

1/ Dekan informoval o zasadnutí Kolégia rektora STU dňa 03.04.2024, na ktorom boli prerokované:  
Konzorcium STUBA/EUBA – ústna informácia, Mobility, návrh smernice rektora Predkladanie majetkových 
priznaní na STU,  Výročná správa o činnosti STU za rok 2023 a  návrh na nový Redakčný systém STU. Bližšie 
informácie zo zasadnutia sú zverejnené v zápisnici KR STU na :  
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr
/Vypis_2024-4-3.pdf 
 
2/ Ing. arch. K. Minarovičová, PhD. senátorov informovala, že Plénum RVŠ tento rok ešte nezasadalo. 
Pripomienky RVŠ k Národnému programu reforiem SR 2024 sú zverejnené na stránke https://www.slov-
lex.sk/legislativne-procesy/SK/LP/2024/132/pripomienky/zobraz/?subjekt=cbf8d002-7473-4e8c-aa88-
e4e43c8b5d04&page=1&perPage=10.  
V súčasnosti prebieha medzirezortné pripomienkové konanie k Zákonu o vzdelávaní dospelých: 
https://www.slov-lex.sk/legislativne-procesy/SK/LP/2024/179. Pripomienky je možné zasielať cestou 
prorektorov pre oblasť vzdelávania do 6.5.2024 do 12.00 hod. 
 
3/ JUDr. Zajacová informovala o zasadnutí AS STU dňa 24.04.2024, na ktorom bolo prerokované: doplnenie 
VR STU (Kotuliak), doplnenie členov Disciplinárnej komisie STU (Ústav Manažmentu), Výročná správa 
o činnosti STU, Správa zo Správnej rady STU, ktorá zasadala 10.04.2024. Najdôležitejším bodom zasadnutia 
bola transformácia Ústavu Manažmentu na fakultu. V diskusii bolo veľa otázok a pripomienok. Ústav 
Manažmentu sa nimi bude zaoberať a doplní materiál. Materiál bol prerokovaný vo všetkých komisiách AS 
STU.  
Dekan potvrdil, že bol oslovený na prezentáciu a predstavenie transformácie Ústavu Manažmentu. Ponuku 
prijal. 
Bližšie informácie zo zasadnutia budú zverejnené v zápisnici AS STU na stránke STU.  
 

K bodu 9: Rôzne 

1/ prof. Sandanus sa opýtal na opravu krovu v URZ Kočovce. Tajomník vysvetlil, že sa jedná o opravu krovu 
koniarne. KARC získala grant z MK SR, realizovali projekt krovu koniarne analýzou krovu. Časť krovu + krytina 
koniarne bude vymenená. Dekan uviedol, že sa jedná o národnú kultúrnu pamiatku a bude sa ju snažiť 
zachrániť. 
 
2/ doc. Hruštinec sa opýtal, aký je právny stav URZ Kočovce. Či má fakulta nejakú dokumentáciu majetku 
v Kočovciach. Tajomník uviedol, že na liste vlastníctva figuruje všade STU. Otvoril túto tému p. kvestorovi. 
Neexistuje žiadny dokument, STU je vlastníkom. 
JUDr. Zajacová potvrdila tento stav, rektor sa tým bude zaoberať a bude sa to riešiť. 
 
Predseda AS SvF na záver všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie AS SvF ukončil. 
 
 
Najbližšie zasadnutie AS SvF je naplánované na 14.06.2024 o 8:00 hod. 
 
 
 
 

https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Vypis_2024-4-3.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Vypis_2024-4-3.pdf
https://www.slov-lex.sk/legislativne-procesy/SK/LP/2024/132/pripomienky/zobraz/?subjekt=cbf8d002-7473-4e8c-aa88-e4e43c8b5d04&page=1&perPage=10
https://www.slov-lex.sk/legislativne-procesy/SK/LP/2024/132/pripomienky/zobraz/?subjekt=cbf8d002-7473-4e8c-aa88-e4e43c8b5d04&page=1&perPage=10
https://www.slov-lex.sk/legislativne-procesy/SK/LP/2024/132/pripomienky/zobraz/?subjekt=cbf8d002-7473-4e8c-aa88-e4e43c8b5d04&page=1&perPage=10
https://www.slov-lex.sk/legislativne-procesy/SK/LP/2024/179
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Zapísala: A. Urbanovská 
 
 
                                                                                                                         doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD.                     
                                                                                                                                predseda AS SvF                                             
Overovatelia:  
 
                    Mgr. Pavla Balážová 
 
 
 
                              prof. Ing. Jaroslav Sandanus, PhD. 
 



Prehľad čerpania energií SvF

rok plán čerpanie plán čerpanie plán čerpanie plán čerpanie

2016 1 750        1 720             37            36               4 110       4 359          1 120        1 299      

2017 1 726        1 650             36            43               4 506       4 304          1 332        1 054      

2018 1 650        1 566             42            28               4 350       3 829          1 308        1 110      

2019 1 587        1 529             31            26               3 900       3 709          1 185        1 054      

2020 1 600        1 189             27            18               3 750       3 053          1 100        969          

2021 1 195        1 068             15            14               2 500       2 290          972           695          

2022 1 096        1 158             14            16               2 738       1 918          645           544          

2023 1 158        1 177             16            17               1 918       1 904          529           469          

z toho 

bazén 

2023 75                  4                 478             

z toho

VZT 21; 

čerpadlá 53; 

osvetlenie 1;

bazén 2,5;  

sprchy/WC 

1,5;

bazén 346; 

sprchy 124; 

vykurovanie 

8;

Števík, Gramblička, Šatura 02.05.2024

    I. II. III. IV.

El. energia   V o d a  T e p l o Zem. plyn    

tis. kWh    tis.m
3

tis. kWh   tis. kWh

 Druh  

energie
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